



LIGHT 光
Reading 華
閱
讀

SAMPLE 样本

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

INDEX 目錄

03

Life Purpose
確定人生目標

04

Inner Talents
識別天賦

06

Obstacles to
Success
找出成功的障礙

08

karma - your
life lesson
了解業力功課

10

Strategy to
explore your
life purpose
實現人生目標
的策略

अप्पो दीपो भव

讓你成為自己的光，
自己指引自己。

LET YOU BE YOUR OWN LIGHT
AND GUIDE YOURSELF.

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

LIFE PURPOSE

確定人生目標

This section will explore how you experience the meaning of life, help you affirm your own value and abilities, live with a positive attitude, give full play to your talents, feel the satisfaction that life brings, and use your talents to contribute to others.

這一部分將探討你如何體驗人生的意義，幫助你肯定自己的價值和能力，以積極正面的態度生活，充分發揮天賦，感受生活帶來的滿足，並以自身的才能為他人作出貢獻。

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

INNER TALENTS

識別天賦

This section will give you a deeper understanding of your talents, covering the following areas:

- Innate abilities and apparent talents
- Talents related to sensibility and intuition
- Communication skills and intelligence
- Creativity that demonstrates pleasure and beauty
- Inner drive to promote self-growth
- Spontaneous power to expand into new areas
- Contribution to the public

These will help you more fully understand and realize your potential.

這部分將帶你深入了解自己的天賦，涵蓋以下幾個方面：

- 與生俱來的能力與外顯才能
- 感性與直覺相關的才能
- 溝通技巧與智能
- 展現享樂與美感的創造力
- 推動自我成長的內在驅動力
- 拓展新領域的自發力量
- 對公眾的貢獻

這些將幫助你更全面地認識和發揮自身潛能。

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

OBSTACLES TO SUCCESS

找出成功的障礙

This section will address potential obstacles you may encounter in your pursuit of success, including patterns from past lives, emotional reactions, and challenges in communicating with the outside world. The specifics will vary from person to person and help you gain a clearer understanding of the issues you need to overcome.

這部分將闡述你在追求成功過程中可能遇到的潛在障礙，包括來自前世的模式、情緒反應，以及與外界溝通的挑戰。具體內容會因人而異，幫助你更清楚地了解需要克服的問題。

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

KARMA - YOUR LIFE LESSON 了解業力功課

This section will further explain your karmic lessons and point out the challenges you must experience or deal with on the way to achieving success and reaching your life goals. The content will specifically focus on the adjustment of personal emotions, thoughts and behaviors. It will also explore the key points that need to be paid attention to when communicating with the outside world and establishing relationships, helping you to understand the growth path more comprehensively.

這部分將進一步說明你的業力功課，指出你在實現成功和達成人生目標的過程中，必須經歷或處理的挑戰。內容將特別聚焦於個人情緒、思想與行為的調整，同時也探討在與外界溝通及建立關係時需要注意的要點，幫助你更全面地了解成長路徑。

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

STRATEGY TO EXPLORE YOUR LIFE PURPOSE 實現人生目標的策略

This section will provide some practical methods to help you focus on how to achieve your life goals, develop your talents, and effectively overcome life's difficulties. If the subject of the report is a child or an underage teenager, this section will provide parenting suggestions for the parents, as a reference for parents to educate and guide their children, and promote the growth and development of the children.

這部分將提供一些實際可行的方法，幫助你專注於如何實現人生目標、發揮天賦，並有效克服生活中的困難。如果報告的對象是小朋友或未成年的青少年，本部分將針對其父母提出教養建議，作為父母教育和引導子女的參考，促進孩子的成長與發展。

正式的報告只會提供中文或英文其中一個語言。

FORMAL REPORTS WILL ONLY BE PROVIDED IN EITHER CHINESE OR ENGLISH.

Contact Us 聯絡我們



<https://www.spaware-hk.com>



spawarehk@gmail.com



+06 1111382924